
  ZÁPIS ZE SCHŮZE OSADNÍHO VÝBORU V  LOMNIČCE 

 

dne:  5.2.2017 

od:16,30hod 

přítomni: Karel Hubka,Jaromír Antoš,Miloslav Šváb,host- starosta SDH  

  Vladimír Kalina 

 

Vyjádření k povolení těžby dřeva  fa. FORESTMAN s.r.o. ze dne 25.1.2017 

 

Osadní výbor nemá námitek k těžbě dřeva na pozemku 281/2 a 290 k.ú. 

Lomnička 

za předpokladu že : 

-stávající pozemek je veden jako statní plocha,fakticky je to ale vzrostlý les ,viz. 

příloha povolení -soupis dřevin.Tímto není majitel povinen pozemek znovu 

zalesnit a udržovat ho.Žádáme majitele o převedení pozemku na lesní porost 

,aby se zabránilo  výše uvedeným obavám. 

-bude smluvně ošetřeno znovuzalesnění a odklizení klestí z vytěženého     

prostoru 

 

 

 

 

 

Zpracoval:Jaromír Antoš 

 


